

Mødereferat

BB, afd. 605-0, Ulsøparken

Mødeemne: Bestyrelsesmøde

Dato: Den 6/6-2017

Sted: Ulsøparken 1. st.

Deltagernavne: Lizzi, Libbe, Thomas, Torben, Jens-Erik, Erkan, Berit.

Dagsorden:

- 1) Godkendelse af dagsorden
- 2) Valg af dirigent og referent.
- 3) godkendelse af sidste referat.
- 4) HP4.
- 5) Igangsættelser.
- 6) Indkomne breve og mail.
- 7) Mundtligt fra diverse møder.
- 8) Eventuelt.

Referat:

- 1) Godkendt med et ekstra punkt "Gårdfest" som punkt 7a.
- 2) Libbe dirigent, Berit referent.
- 3) Godkendt.
- 4) Der har ikke været møde siden sidste bestyrelsesmøde.
- 5) LED lys i parkeringskælderen afventer tilslutning til gadebelysningen. Bestyrelsen afventer pris på nye capkey til affaldsgården. Nye parkeringspladser afventer afdelingsmødets beslutning. Resultatet fra spørgeskemaerne ang. fjernelse af bankestativ, var et stort flertal for at fjerne det til fordel for parkering. Spørgeskemaerne til stuelejlighederne ang. hæk højde blev besvaret med henholdsvis en tredjedel for 150 høj, en tredje del for 180 høj og en tredje del var ligeglade med højden. Så skal der en hæk højde på, så bliver det en husordens ændring, der skal besluttes af afdelingsmødet.
- 6) Lizzi informere ang. mail fra beboer, der ønsker at sætte telt op på plænen overfor børnehaven i nogle timer, i anledning af student fejring. Bestyrelsen vurderer det er ok.
- 7) Jens-Erik informerer fra kulturweekendens arbejdsgruppen, samarbejdet er ikke eksisterende, et enkelt boligselskab styre det hele, og er ikke lydhør. En sag BB afdelingerne bør tage op fælles.
- 7a) Der skal holdes et separat møde ang. gårdfesten hvor beboerne opfordres til at deltage. Torben laver en skrivelse til omdeling. Børne og unge medarbejderne fra netværkskontoret vil meget gerne deltage, Torben står for kontakten.
- 8) Et bestyrelsesmedlem mener ikke der skal ryges indenfor.

**Næste bestyrelsesmøde den 1/8.2017
Med kontortid kl.17-18.00**

